
Zápis z porady vedení konané dne 7. 11. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová, Rebok, Regner, Veselý, 

Křenek, Dostál, Bartošek, Vičar 

Omluveni: Matyska 

 

1. Kontrola úkolů  

 Veselý navrhl, aby průběžné úkoly nebyly nutně kontrolovány pravidelně. Pokud bude 

k tématu nová informace, zašle ji odpovědná osoba před konáním kolegia nebo na 

kolegiu okomentuje.  

 Strategie ICT na MU - Veselý se postupně setkává se členy rady pro IT. Shledává 

potřebu strukturovat činnost souladně s dlouhodobým záměrem MU.  

o 25. listopadu proběhne další jednání rady pro IT, Veselý požádal kolegium 

o návrh možných témat k prezentaci. Nabízejí se minimálně nové www 

stránky a jejich technologie, O365, Yammer a portál. 

 Optimalizace služeb CESNET – Malinka umístil na INET dokument, do příštího týdne 

prosí divizní o komentáře.  

 

2. Různé  

 Tajemnice připomněla, že je třeba dokončit včas kontroly zadané v kontrolním 

systému v INET. Požádala divizní o součinnost.  

 Tajemnice zaslala předběžný harmonogram pro návrhy odměn. Návrhy odměn z HČ a 

projektů musí být odeslány do 16. 11. na personální oddělení. Do 25. 11. zašlou 

divizní vedoucí návrhy řediteli.  

 Plánují-li vedoucí zakázek větší přesuny financí mezi zakázkami, nahlásí je tajemnici.  

 Byla ukončena inventarizace, tajemnice poděkovala všem za spolupráci, jmenovitě 

hlavně Z. Malčíkovi, O. Zadžorovi a D. Rohlederovi.  

 6. 12. 2016 proběhne od 16:00 školení BOZP a PO, následně vánoční večírek. Termín 

byl stanoven s ohledem na kapacitu učeben.  

 Malinka s Ročkem postupně navštěvují jednotlivá LVT, cílem je zlepšení vzájemné 

komunikace, získání zpětné vazby a informace o plánování investičních zdrojů.  

 Vičar se pokusí urychlit překlad terminologie v INETu, je na to vázána další část 

překladů.  

 Bartošek upozornil, že se musíme zabývat politikou citlivých dat. Prosí o sdílení 

veškerých informací k tomuto tématu, navrhuje vznik pracovní skupiny. Bude 

kontaktovat Mgr. Badíka z odboru výzkumu RMU a doc. Polčáka, aby si ujasnil, jaké 

povinnosti může mít instituce velikosti MU.  

 Do provozu byl uveden nový web MU, po technické stránce je bez problémů, 

obsahově se stále dolaďuje.  



 Proběhlo předání ceny ministra vnitra týmu Pavla Čeledy za oblasti bezpečnostního 

výzkumu. Vičar poděkoval všem, kteří se zúčastnili a kteří se podíleli na zajištění 

akce.  

 Křenek navrhl jako téma pro další must week webové portály vědeckých institucí. 

Zamýšlí kontaktovat konkrétní osoby, které by se aktivně zúčastnily. Zatím není 

vytvořen konkrétní program.  

 Dostál požádal o odvádění výsledků práce do RIV, znovu zdůraznil potřebu vykazovat 

kromě odborných publikací také výsledky typu software apod.  

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý  

                                                                                        zástupce ředitele  

  

       


